



## Protokoll styrelsemöte, Falu IF

**Datum:** 2024-11-04  
**Tid:** 18:00- 20:45  
**Plats:** Cafeterian, Lugnets Ishall, Falun  
**Närvarande:** Håkan Alfon, Fredrik Eljas, Robert Wikblom, Lennart Karlsson, Erik Norden,  
Ulrika Norling (suppl, Niklas Medberg, Jonas Hedlund)

### 1. Öppnande av mötet

Ordförande öppnad mötet och hälsar alla välkomna.

### 2. Val av sekreterare samt justerare:

Sekreterare: Ulrika Norling samt justerare Robert Wikblom (Beslut)

### 3. Godkännande av dagordning: Ja (Beslut)

4. **Genomgång föregående protokoll:** Inga tillägg skickar in mötesprotokollet för arkivering  
5. **Information från ISAK gruppen** (Information)

Fortsatt dialog sker, olika förslag diskuteras, finns inga beslut om en lösning i dagsläget.

### 6. Lugnets Intresseförening (Information)

Falu IF behöver representeras i denna förening.

### 7. Ekonomi (Information – EN)

- Budget

Satt budgets som antogs på årsmötet stämmer inte med den prognos vi ser i dagsläget. Håkan och Erik kollar över denna och ger ett förslag på förnyad budget. Fredrik och Håkan går igenom sponsorintäkterna och hur vi kan nå målet i den redan satta budgeten.

- **Extra insatt styrelsemöte 24-11-11 då främsta fokuset blir på ekonomin.**

Hur kan vi skapa fler intäkter till föreningen? Diskussion

- Robert kollar upp möjligheten om Falu IF kan arrangera J-dam slutspelet. Detta kan ge oss mer intäkter, dock en hel del jobb också som vi måste hjälpas åt med att lösa.
- Förslag att man kan köpa en plakett för att stödja Falu IF- för att få in mer intäkter. Gäller även företag. Då får man sitt namn tryckt och vi sätter upp dessa plaketter på avsedd plats i hallen.

Hur skall vi göra med bussen?

Är på verkstaden nu, vi kommer få ett kostnadsförslag på allt som behöver utföras. Fredrik kollar upp om vi kan sälja bussen i befintligt skick då den är väldigt kostsam för föreningen och är i dåligt skick så risken är stor att fler reparationer behövs inom en snar framtid.



## 8. Organisation

- Bordläggs till nästa möte 24-11-26

## 9. Rapport från arbetsgrupper

(Information)

### - Sportkommitté

(RW)

- Bordläggs till nästa möte 24-11-26

### - Evenemangs och marknadsgrupp

(FE)

- Bordläggs till nästa möte 24-11-26

### - Trygghetsteam

(UN)

- Kontrakt till samtliga ledare där det skall framgå att dom kommer följa föreningens policy och riktlinjer, måste till snarast, Ulrika tar fram ett förslag som styrelsen får godkänna nästa möte 24-11-11.
- Vad gör vi om inte ledarna, lagledarna (och föräldrarna) följer policyn och riktlinjerna? Kan sportkommittén handhava detta- då på vilket sätt? Frågan bordläggs till nästa möte 24-11-11.
- Belastningsregistret måste in för alla som vistas i omklädningsrummen, cuper... Detta får lagledarna kontrollera tills vidare, rutin skapas för detta.
- Vi måste göra ett tillägg i riktlinjerna gällande flickor U14. Förslag presenteras styrelsemötet 24-11-26.

### - Ungdomskommitté

(RW)

- Bordläggs till mötet 24-11-26

### - Domarsektionen

(JH)

- Jonas tar upp två ärenden som hanteras nu av domarsektionen. 12 av våra nyutbildade domare har dömt sina första matcher. 18 har inte dömt ännu men är på gång.

### - Cafeterian

(NM)

## 10. Övriga frågor

\*Damlaget- vi önskar att driva ett juniordamslag som enligt tidigare beslut, Håkan undersöker samarbete med Leksand IF. Vi jobbar på att få en ansvarig för Dam-verksamheten. Bordläggs till mötet 24-11-26

\*Rimligheten över väldigt sena istider för J-18 som har skoltid dagen efter, det går inga bussar alls om man bor i utkanten av Falun. Spelarna måste få rätt förutsättningar att kunna träna på dom tilldelade tiderna. Lennart ta detta till sig, dock är det svårt med istider innan bandyn har sin egen plan.



\* information gällande lagens konton måste ut till berörda och hur dom skall hanteras under säsongen. Bordläggs till mötet 24-11-26

\* Styrelsens års hjul- Bordläggs till mötet 24-11-26

\* Kansliets års hjul- måste ses över. Bordläggs till mötet 24-11-26

\* **EXTRA INSATT styrelsemöte med främsta fokus på ekonomi 24-11-11**

11. **Avslutande av mötet** Ordförande avslutar mötet.

Håkan Alfon  
Ordförande

Ulrika Norling  
Sekreterare

Robert Wikblom  
Justerare